
  
Årsmötesprotokoll     2020-03-16 

 

 

Protokoll fört vid PRO SamOrgs årsmöte 2020-03-16 

Lokal: Selångers Idrottsplats Caféet 

Kaffe/the med smörgåsar serverades från kl.9.30.  

  

Årsmötet inleddes med att ordförande Inge Widén hälsade välkommen till årsmötet.  

Årsmötet inleds med att Malyn Holmbom, utredare på Överförmyndarkontoret vid 

Sundsvalls kommun. Informerade om överförmyndarekontorets arbete och uppdrag.  

Överförmyndarkontoret är en kommunal myndighet som ansvarar för statligt reglerad 

verksamhet att utöva tillsyn och kontroll över godmanskap, förvaltarskap och vissa 

förmynderskapsärenden. Sedan den 1 januari 2011 ingår Sundsvall, Timrå, Ånge och 

Nordanstig i en gemensam överförmyndarnämnd – Överförmyndarnämnden 

Mitt.  Överförmyndarnämnden skall värna om personer som inte själva kan tillvarata 

sina intressen, till exempel minderåriga, gamla, sjuka eller funktionshindrade.  

En god man måste inhämta huvudmannens samtycke till alla större rättshandlingar 

förutom de som berör den dagliga hushållningen. Om huvudmannen, enligt läkarintyg, 

förstår innebörden av god man, ska huvudmannen godkänna att någon blir god man för 

honom eller henne. I de fall där huvudmannen inte förstår innebörden av god man, pga. 

ålderdom, sjukdom etc., ska anhöriga godkänna att en person förordnas som god man. 

Saknar huvudmannen förmåga att kunna ge sitt samtycke är gode mannen behörig att 

själv företa rättshandlingar inom ramen för sitt förordnande och för huvudmannens 

bästa. 

Vid förvaltarskap behövs inte huvudmannens samtycke till att förvaltare förordnas. Som 

förvaltare bör man i vård- och boendefrågor inhämta huvudmannens inställning trots att 

dennes rättshandlingsförmåga i princip gått förlorad. Det är Tingsrätten som tar beslut 

om någon skall få godmanskap och förvaltare.  Vid byte av god man och förvaltare 

fattas beslut av överförmyndarnämnden. Observera att även interimistiska beslut 

(tillfälligt beslut som gäller tills ett avgörande skett) har samma rättsverkan som ett 

beslut. 

En godeman är ett biträde åt huvudmannen som har kvar sin rättshandlingsförmåga. En 

förvaltare har, inom ramen för sitt förordnande, ensam behörighet att företa 

rättshandlingar för huvudmannens räkning, utan inhämtande av huvudmannens 

samtycke. 

Malyn informerar om att det är stor brist på godemän och förvaltare. 

Överförmyndarkontoret är därför ute och informerar om sin verksamhet för att få fler 

personer som vill bli godemän och förvaltare. Som godemän och förvaltare har man en 

viss ersättning för sitt arbete.   

 

 

 



 

§ 1.  Årsmötets öppnas. 

 Ordförande Inge Widén förklarade årsmötet öppnat.  

 

§ 2.  Mötets behörighet.  

 Årsmötet beslutar: 

 Att årsmötet är behörigt utlyst. 

  

§ 3.  Fastställande av dagordning.  

 Årsmötet beslutar: 

 Att fastställa en justerad dagordning. 

  

§ 4.  Upprop av deltagare.  

 20 personer är närvarande från föreningar, styrelsemedlemmar och 

 distriktets ordförande.  

 Årsmötet beslutar: 

 Att fastställa uppropet.  

  

§ 5.   Val av presidium. 

a)  Till ordförande för årsmötet valdes Bengt Persson PRO Medelpads distrikt 

b)  Till sekreterare och referent valdes Maria Antonic´ 

c) Som justerare av protokollet och därtill rösträknare valdes Staffan Sollén 

  och Ann-Christin Hjertström 

  

§ 6.  Styrelsens årsredovisning för år 2019.  

  Mötets ordförande, Bengt Persson, tackade för förtroendet att leda mötet. 

a) Verksamhetsberättelsen 

 Årsmötet beslutar: 

 Att godkänna verksamhetsberättelsen och lägga den till handlingarna 

 

b) Ekonomiska berättelsen 

 Årsmötet beslutar: 

  Att godkänna den ekonomiska berättelsen och lägga den till handlingarna 

 

c) Revisionsberättelsen  

 Årsmötet beslutar: 

 Att godkänna revisionsberättelsen och lägga den till handlingarna 

 

 



d) Resultat- och balansrapporten  

 Årsmötet beslutar: 

 Att godkänna Resultat- och balansrapporten samt lägga den till 

 handlingarna 

 

e) Resultatet  

 Årsmötet beslutar: 

 Att överföra resultatet i ny räkning.  

  

§ 7.  Beslut om ansvarsfrihet.  

 Årsmötet beslutar 

 Att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret.  

 

§ 8.  Val av förtroendeuppdrag.  

a)  Beslut: Antal ledamöter sju ledamöter och ingen ersättare.  

b)  Ordförande två år Inge Widén, omval 

c)  Två ledamöter på två år Lennart Blomqvist och Vivi Ann Sjödin, 

d)  Revisor två år Kjell Olsson, omval 

e)  Fyllnadsval Revisor ett år: Elisabeth Jonsson, nyval 

f)  Två revisorsersättare ett år Jan Åke Halvarsson och Ulla Östlund, nyval 

g)  Trafikansvarig ett år Tyrony Jonsson omval 

h)  Fyllnadsval: En ersättare till KPR Staffan Sollén, nyval 

i)  Valberedning 2 år: PRO Sköns Södra och PRO Alnön. 

 Årsmötet beslutar: 

 Att ställa sig bakom valberedningens förslag.  

 

§ 9.  Information från Distriktet och PRO Riks 
Bengt Persson informerar om de inställda mötena och resorna som beslutats om 

p.g.a. Coronaviruset.  

Vidare informerar distriktsordförande om att PRO försäkringarna nu är uppsagda. 

Olycksfallsförsäkringen till och från aktiviteter i Folksam finns fortfarande kvar. 

Söderberg och Partner har uppdraget att arbeta vidare med ett förslag.  

I maj kommer ett repskap att hållas på PRO Riks. Distriktsordförande deltar. 

 

§ 10.  Organisationsutredningen 
Inge Widén informerar om den utredning som alla SamOrg, föreningar och distrikt 

fått möjlighet att besvara. PRO Sundsvalls SamOrg har ställt sig tveksam till 

organisationsutredningens förslag med ett eget remissyttrande. 

Går organisationsutredningen igenom blir det distrikt med över 20 000 medlemmar. 

Samt att samorganisationerna som inte har kommunala bidrag försvinner  

Vi tror att Samorganisationerna kan göra mer för föreningarna om det blir ett 

stordistrikts organisation som ska sköta närdemokratin mot kommunerna mm. 

 

Årsmötet beslutar: 

Att lägga informationen till handlingarna.  

 



§ 11.  Kommunala pensionärsrådet 
Kjell Olofsson informerade från KPR möte 13/2 .Förenklad bisåndsbedömning för 

80 åringar, Kollektivtrafiken, TUFF= Träning Utbildning Fallförebyggande, Digital 

delaktighet för äldre, Dialogträffar med intressenter uti kommunorterna Under året 

har de bland annat gjort studiebesök på äldreboenden. Kollektivtrafiken samt 

eventuellt Seniorernas Hus på Navet när verksamhet flyttar därifrån. 

Inge Widén skickar ut protokoll och presentationer från föredragande på KPR till 

samtliga PRO föreningar inom kommunen som vanligt 

 

Årsmötet beslutar 

Att lägga informationen till handlingarna.  

 

 

§ 12  Inkomna frågor från föreningar 
Inga frågor har inkommit. 

 

§ 13  Styrelseinformation 
Framtidens äldreomsorg är en remiss som KPR skall svara på. Ordförande i KPR 

Niklas Säwén önskar komma ut till de olika föreningarna och informera från KPR 

samt få dialog om ”Den framtida äldreomsorgen” 

Det nya medlems verktyget Harald tas i bruk 1 april. Ulf Häggkvist har utbildat alla 

ansvariga i föreningarna. Efter att medlemsverktyget Harald kommit i gång skall 

PRO även få en ny hemsida. Inför att hemsidan släcks ned är det viktigt att alla 

föreningar kopierar viktig information från hemsidan. 

Sam Org Inge Widén finns till föreningarna som ett stöd i IT Arbete. Gällande nya 

hemsidan samt nya medlemsregistret ”Harald” 

Årsmötet beslutar: 

Att lägga informationen till handlingarna.  

 

§ 14  Inf från LoTS (Kommunens Lokala områdes TrafikSäkerhet) 
Tyroni Jonsson Kallad men kom inte till årsmötet utan återbudsmeddelande. 

 
 

§ 15  Avslutning 

Ordförande tackar för ledamöternas deltagande och förklarar årsmötet för avslutat.  

 

Protokollförare:   Mötesordförande: 

 

 Maria Antonic   Bengt Persson  

  

 Justeras:     Justerare: 

 

Staffan Sollén   Ann-Christin Hjertström  


